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Protokół Nr 6/19  

z obrad VI sesji VIII kadencji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie 

w dniu 28 marca 2019 r. 

 

Początek posiedzenia – godz. 11.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 15.40. 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Piotr Dziadoń - Przewodniczący Rady Gminy Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 506) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Srokowo Piotr Dziadoń, po czym powitał przybyłych radnych i gości: 

Pana Marka Olszewskiego –Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Panią Małgorzatę Chociełowską – Sekretarz Gminy, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego, 

Wysoką Radę oraz Panią Olgę Szostek,  

Zaproszonych gości w osobach: 

-Panią Wiesławę Przybysz – Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej  

 Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Marszałkowskiego, 

-Bartłomieja Głuszaka – Prezesa Federacji Organizacji Socjalnych Województwa  

 Warmińsko-Mazurskiego FOS w Olsztynie, 

- ks. Proboszcza Kazimierza Sawostianika 

-uczestników projektu realizowanego w ramach RPO „Aktywizacja społeczno- 

 zawodowa Gminy Srokowo” przez GOPS w Srokowie,  

- przedstawicieli „Klubu Seniora”, 

- przedsiębiorców,  

- opiekunów świetlic  

kierowników jednostek organizacyjnych: 

Panią Grażynę Bień – Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie, 

Panią Danutę Bielecką – Wicedyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią                    

w Solance, 

Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie, 

Pana Stanisława Kachniarza – Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej                          

i Mieszkaniowej w Srokowie, 

Panie i Panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w dzisiejszej sesji. 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń kontynuując posiedzenie sesji na 



2 

 

podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 14 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” został wybrany radny Andrzej 

Kuriata, kolejny z listy radnych.  

   

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 1 i przeszedł do realizacji pkt 2 porządku 

obrad.  

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego 

zmiany. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że porządek 

obrad (załącznik nr 4) radni otrzymali w zawiadomieniach w ustawowym terminie, 

który przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1.   Otwarcie VI sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Analiza stanu bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości przeciwdziałania  

      bezrobociu. 

7.   Informacja finansowa i merytoryczna funkcjonowania szkoły w Gminie za 2018 r. 

8.   Stan bezpieczeństwa dowożenia dzieci. 

9.   Analiza realizacji „Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie  

      oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Srokowo”.  

10. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

      Alkoholowych za 2018r. 

11.  Raport Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania  

       Narkomanii w 2018 r. 

12.  Ocena stanu dróg i chodników gminnych oraz perspektywy w zakresie ich  

      remontu lub modernizacji. 

13.  Informacja na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31.12.2018 r. 

14.  Ocena stanu przygotowań do realizacji zadań inwestycyjnych w 2019 roku. 

15.    Podjęcie uchwał w sprawach: 

15.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za 2018 r.                  

        z  działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie. 
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15.2. Przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego obowiązku  

        utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2019 r.  

15.3. Przyjęcia do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu własnego do projektu  

        pt. „Klub Integracji Społecznej drogą do wysokiej jakości usług w Gminie  

        Srokowo” w ramach działania 9.2 Infrastruktura socjalna Regionalnego  

        Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 2014-2020.        

15.4. Ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez  

        Gminę Srokowo oraz określenia granic obwodów publicznych szkół  

        podstawowych od dnia 1 września 2019r. 

15.5. Określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli innej  

        formy wychowania przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych w szkole  

        podstawowej pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci  

        młodsze.  

15.6. Ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli realizujących etat łączony. 

15.7. Zmiany Uchwały Nr III/8/10 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 grudnia 2010 roku,  

        w sprawie nadania Statutu samorządowego zakładu budżetowego pod nazwą  

        Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Srokowie. 

15.8. Ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków ochotniczych straży pożarnych  

        za udział w działaniach ratowniczo-gaśniczych lub szkoleniu pożarniczym  

        zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Srokowo. 

15.9.  Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2019-2023. 

15.10. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2019 r. 

16.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

17.   Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

18.   Zakończenie obrad VI sesji Rady Gminy Srokowo 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy są wnioski, uwagi lub 

propozycje zmian w przedstawionym porządku obrad, a w związku z ich brakiem 

poprosił o głosowanie na temat przyjęcia proponowanego porządku obrad.   

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie –14 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zaproponowany porządek obrad. 

                                                                            

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 2 i przeszedł do realizacji pkt 3 porządku 

obrad.  

 

Pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z  V sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że protokół             

z IV sesji Rady Gminy Srokowo z dnia grudnia 21 lutego 2019 r. był do wglądu                  

w biurze Rady Gminy oraz został wyłożony na pół godziny przed sesją na sali obrad 

(załącznik nr 5 do protokołu). Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż zapoznał się                           
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z protokołem, który wiernie odzwierciedla przebieg ostatniej sesji Rady Gminy po 

czym zapytał radnych czy mają uwagi lub wnioski do protokołu. Wobec braku 

zastrzeżeń poddał pod głosowanie protokół z V sesji Rady Gminy Srokowo z dnia                   

21 lutego 2019 r., podczas którego na sali obrad obecnych było 14 radnych.  

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z V sesji większością głosów                         

i bez uwag –  14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 0 gł. „wstrzymujących się”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 i przed przejściem do realizacji pkt 4 

porządku obrad oddał głos Pani Kierownik GOPS Srokowo Grażynie Bień. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień powiedziała,                      

że w dniu dzisiejszym chce podziękować wszystkim uczestnikom projektu za 

zaangażowanie i pracę, którą wnieśli dla wspólnego dobra. W kolejnej części 

spotkania Pani  Wiesława Przybysz Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki 

Społecznej Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Marszałkowskiego oraz Pan Bartłomiej 

Głuszak Prezes Federacji Organizacji Socjalnych Województwa Warmińsko-

Mazurskiego FOS-a w Olsztynie przedstawią możliwości pozyskiwania kolejnych 

środków unijnych jak również o partnerstwie, dzięki któremu środki te mogą być 

wyższe. Pani Kierownik zależy na tym, abyśmy korzystali z możliwości pozyskiwania 

wszelkich środków, dzięki którym będziemy lepiej się przygotować do programu 

unijnego 2021-2027. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że zamykamy pierwszy etap 

projektu realizowanego przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, a uczestnicy 

otrzymają certyfikaty za jego udział i ukończenie. Wójt zachęca wszystkie osoby 

potrzebujące wsparcia do korzystania z możliwości, które proponuje GOPS przez 

swoje projekty. Uczestnicy takich przedsięwzięć mają zdecydowanie większą łatwość 

w nawiązywaniu kontaktów oraz znalezieniu zatrudnienia. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień przedstawiła 

prezentację przedstawiającą jak wyglądało prace przy projekcie i w jaki sposób byli 

zaangażowani jego uczestnicy. 

Cele projektu: 

Celem główny był wzrost aktywności społecznej i zawodowej u 26 osób (22k i 4M) 

zagrożonych wykluczeniem społecznymi/lub ubóstwem w wieku15-64 lat z terenu 

gminy Srokowo w okresie 25 miesięcy. 

Cele szczegółowe: 
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-Wzmocnienie kompetencji interpersonalnych i społecznych u 26 osób (22K i 4M) 

zagrożonych wykluczeniem społecznymi/lub ubóstwem w wieku 15-64 lat z terenu 

gminy Srokowo w okresie 25 miesięcy. 

-Zwiększenie kompetencji i kwalifikacji zawodowych u 13 osób (10K i 3 M)  w wieku 

15-64 lat z terenu gminy Srokowo w okresie 25 miesięcy. 

-Zwiększenie szansy na zatrudnienie u 26 osób (22K i 4M) wieku 15-64 lat z terenu 

gminy Srokowo w okresie  25 miesięcy. 

-Wzrost efektywności realizacji projektu i pracy Klubu Integracji Społecznej poprzez 

zatrudnienie koordynatora KIS 

Do zadań zaliczamy: utworzenie Klubu Integracji Społecznej, aktywizacja społeczna                   

i aktywizacja zawodowa. 

Aktywizacja społeczna obejmowała: 

-Wsparcie  indywidualne -spotkania z psychologiem 6h/uczestnika w tym 2 h na     

  sporządzenie IŚR i 4h na wsparcie podczas trwania projektu.  

Zajęcia grupowe: 

-warsztaty motywacyjne 24godz. – frekwencja: 90,38% 

-warsztaty umiejętności psychospołecznych 15godz.- frekwencja: 84,61% 

-psychoedukacja w zakresie  uzależnień, współuzależnienia i przemocy w rodzinie       

  24 godz. - frekwencja: 75,00 % 

-warsztaty zarządzania wolnym czasem 80 godz., w tym organizacja wydarzenia  

  lokalnego przez uczestników projektu - frekwencja: 95,38% 

-warsztaty umiejętności wychowawczych 40 godz. -frekwencja: 87,50%  

Dodatkowe wsparcie w ramach aktywizacji społecznej: 

-opieka nad dzieckiem i/lub osobą zależną-15 dzieci 

-transport – 4651 km (7 uczestników) 

-poczęstunek(kawa , herbata, ciastka, owoce) 

-wypożyczanie roweru (2 szt.)- 2 osoby 

-zasiłek celowy (przeciętnie 80zł/os. miesięcznie) na podstawie podpisanego 

kontraktu socjalnego 

-pakiet szkoleniowy 

Aktywizacja zawodowa: 

Uczestnicy projektu spotykali się indywidualnie z doradcą zawodowym – opracowanie 

Indywidualnej Ścieżki Rozwoju(IŚR), 2 godz. na uczestnika i 1 godz. na uczestnika 

odbywającego staż zawodowy 

Warsztaty z doradcą zawodowym 25godz., w tym wyjazd na targi pracy-  90,77% 

oraz kursy zawodowe (7 osób) z czego: 

-4 os. odbyły kurs na prawo jazdy kat. B,  

-2 os. kurs na opiekunkę dziecięcą,  

-1 os. kurs opiekuna osób starszych,  

-1 os. kurs księgowości,  

-1 os. kurs przedstawiciel handlowy,  

-1 os. operator wózków jezdniowych z napędem silnikowym 

-staże zawodowe w okresie XI 2018- II 2019  odbyło 6 osób  
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Wsparcie w ramach aktywizacji zawodowej 

-stypendia stażowe- 1289,84 zł dla osób obywających staż zawodowy 

-zwrot kosztu dojazdu na kursy i staże zawodowe 

-opłata za badania lekarskie w ramach kursów zawodowych 

-obiad podczas wyjazdu na targi pracy 

 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski, Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń 

ora Kierownik GOPS w Srokowie Grażyna Bień wręczyli certyfikaty dla wszystkich 

uczestników projektu, którzy zostali nagrodzeni gromkimi brawami. 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej Warmińsko-Mazurskiego Urzędu 

Marszałkowskiego Wiesława Przybysz przedstawiła prezentacje dotyczące szans 

rozwoju usług społecznych ich realizacji oraz współpracy partnerskiej w sferze usług 

społecznych jak również na temat polityki senioralnej. Pani Dyrektor cieszy się ze 

współpracy z Panią Kierownik GOPS Srokowo Grażyną Bień oraz z Panem Wójtem 

Gminy Srokowo Markiem Olszewskim ponieważ od wielu lat współpracowali m.in. nad 

utworzeniem pierwszej Strategii Społeczno-Gospodarczej Województwa Warmińsko-

Mazurskiego oraz przy okazji innych projektów, których realizacja zakończyła się 

pełnym sukcesem. 

Prezes Federacji Organizacji Socjalnych Województwa Warmińsko-Mazurskiego FOS-a 

w Olsztynie Bartłomiej Głuszak przedstawił informacje na temat Federacji FOS-a, 

która została powołana w 2004 roku. Zrzesza ona ponad 100 organizacji socjalnych 

(członkowskich i partnerskich) z terenu województwa warmińsko- mazurskiego, które 

pracują z osobami i grupami w trudnej sytuacji życiowej takie jak - dzieci i młodzieży, 

seniorów, osób niepełnosprawnych, bezrobotnych, ubogich i wielu innych. Misją 

Federacji FOS-a jest efektywne rozwiązywanie problemów społecznych poprzez 

wzajemne wspieranie i rzecznictwo interesów czyli reprezentowanie organizacji 

socjalnych województwa warmińsko-mazurskiego. Pan Prezes przedstawił cele                        

i obszary działalności Federacji zachęcając do aktywnego włączania się w realizowane 

projekty dotyczące aktywizacji społecznej i zawodowej. 

Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej Warmińsko-Mazurskiego Urzędu 

Marszałkowskiego Wiesława Przybysz powiedziała, że jeśli są osoby lub organizacje, 

które chciałyby skorzystać z jakiejkolwiek pomocy, aby kontaktowały się w tej 

sprawie, ponieważ są możliwości do tego, aby móc poprawić sytuację na rynku 

praktycznie w każdej sferze.  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień serdecznie 

podziękowała za spotkanie i przekazane informacje, które z pewnością sprawią,                   

że w naszej gminie będą nadal i na większą skalę realizowane projekty przyjazne 

mieszkańcom, a zwłaszcza osobom, które odważniej będą podejmowały decyzje                   

w kwestii samorozwoju i realizacji własnych zamierzeń.  
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski również serdecznie podziękował Pani Dyrektor 

oraz Panu Prezesowi za wystąpienie. Ma nadzieję, że wspólna praca nadal będzie 

kontynuowana i tak owocna jak dotychczas. Wójt liczy również na wsparcie radnych 

rady Gminy Srokowo w podejmowanych działaniach. Uważa, że należy wrócić do 

tematu utworzenia Domu Pomocy Społecznej w połączeniu z Domem 

Środowiskowym z tego względu, że jest możliwość na pozyskanie środków na ten cel 

jeszcze w przyszłym roku, więc należałoby z tego skorzystać, aby móc rozwiązywać 

problemy seniorów w naszej gminie. Wójt powtórzył swoją wcześniejszą deklarację, 

którą składał odnośnie Domu Opieki, a mianowicie do 5 kwietnia będzie złożony 

wniosek. Na początek będzie to grupa 10 lub 20 osobowa gdyż na taką ilość osób 

można pozyskać środki finansowe na kwotę ok. 6000 zł przy takim samym wkładzie 

własnym (na osobę) z przeznaczeniem na zakup niezbędnych urządzeń i wyposażenia 

dla naszych podopiecznych. Będzie my starali się, aby już do lipca móc przystąpić do 

realizacji zadania przez wyposażenie w sprzęt. W tym momencie to przedsięwzięcie 

będzie wymagało podjęcia współpracy z rodzinami osób potrzebujących oraz grupą 

wolontariuszy. Ponadto Wójt jest już po rozmowach z przedstawicielem Wojewódzkiej 

Rady Senioralnej Panem Ryszardem Wachnikiem, który zdeklarował, że jeśli będzie 

taka potrzeba to jest gotowy na przyjazd celem przekazania informacji dotyczących 

m.in. realizacji konkretnych projektów jak np. wykorzystywanie wszelkich środków 

komunikacji elektronicznej dla osób starszych.  Jeśli pojawi się grupa inicjatywna 

osób chętnych do włączenia się w działania na rzecz swojego środowiska to 

spróbujemy również utworzyć Gminną Radę Senioralną. Jeśli chodzi o tworzenie CUS 

to będziemy musieli się do tego intensywnie przygotowywać i podjąć działania, które 

będą zadowalające dla naszych mieszkańców. Diagnozy, które będą w tym celu 

wykonywane przez GOPS w Srokowie odpowiedzą nam na szereg pytań,                             

a mianowicie jakimi ścieżkami powinniśmy podążać, aby można było problemy 

rozwiązywać. Wójt jest przekonany, że przy tworzeniu różnych rozwiązań 

partnerskich będziemy w stanie skutecznie zadziałać dla naszych mieszkańców. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń podziękował Pani Dyrektor, Panu 

Prezesowi oraz Pani Kierownik GOPS Srokowo za przygotowanie ciekawych informacji 

i prezentacji oraz przedstawienie ich podczas dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 12.37 ogłosił przerwę, która trwała do 

godziny 12.55. 

 

Pkt 4. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Wójta Gminy Srokowo                  

o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym (załącznik 

nr 6 do protokołu). 
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w okresie międzysesyjnym,                   

a mianowicie od 21 lutego 2019 do 27 marca 2019 roku wydał 11 zarządzeń: 

 

1. Zarządzenie nr 18/2019 z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie określenia terminów 

przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego,                   

w tym terminów składania dokumentów do punktu przedszkolnego, oddziałów 

przedszkolnych oraz klas pierwszych w szkole podstawowej prowadzonej przez 

Gminę Srokowo na rok 2019/2020. 

2. Zarządzenie nr 19/2019 z dnia 4 marca 2019 r. w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży mienia ruchomego. 

3. Zarządzenie nr 20/2019 z dnia 6 marca 2019 r. w sprawie wprowadzenia zmian do 

Regulaminu Gospodarowania Środkami Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych                    

w Urzędzie Gminy Srokowo. 

4. Zarządzenie nr 21/2019 z dnia 6 marca 2019 r. w sprawie zmiany Zarządzenia                         

Nr 18/2018 z dnia 28 marca 2018 r. Wójta Gminy Srokowo w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Srokowo.  

5. Zarządzenie nr 22/2019 z dnia 6 marca 2019 r. w sprawie zmiany Zarządzenia                         

Nr 50/2018 z dnia 25 lipca 2018 r. Wójta Gminy Srokowo w sprawie ustalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Srokowo na czas zewnętrznego 

zagrożenia bezpieczeństwa państwa, kryzysu i wojny. 

6. Zarządzenie nr 23/2019 z dnia 14 marca 2019 r. w sprawie uchylenia Zarządzenia                      

Nr 20/2019 Wójta Gminy Srokowo z dnia 6 marca 2019 r. w sprawie wprowadzenia 

zmian do Regulaminu Gospodarowania Środkami Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych w Urzędzie Gminy Srokowo. 

7. Zarządzenie nr 24/2019 z dnia 15 marca 2019 r. w sprawie ogłoszenia konkursu 

ofert na realizację w roku 2019, gminnego programu zdrowotnego pod nazwą 

„Gminny Program Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) na 

lata 2019/2020”, oraz powołania Komisji Konkursowej do wyboru ofert. 

8. Zarządzenie nr 25/2019 z dnia 15 marca 2019 r. w sprawie zmiany Zarządzenia                         

w sprawie ustalania norm zużycia paliwa oraz zasad prowadzenia gospodarki 

transportowej i paliwowej w jednostkach OSP w Gminie Srokowo. 

9. Zarządzenie nr 26/2019 z dnia 18 marca 2019 r. w sprawie przeprowadzenia 

kontroli zarządczej w jednostkach organizacyjnych Gminy Srokowo w 2019 r. 

10. Zarządzenie nr 27/2019 z dnia 25 marca 2019 r. w sprawie zmiany Zarządzenia                         

Nr 25/13 Wójta Gminy Srokowo z dnia 12 lipca 2013 roku w sprawie powołania 

Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
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oraz określenia Regulaminu Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie. 

11. Zarządzenie nr 28/2019 z dnia 25 marca 2019 r. w sprawie zmiany Zarządzenia                     

Nr 3a/2017 w sprawie określenia zasad przekazywania i rozliczania dotacji dla 

samorządowego zakładu budżetowego. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że we wskazanym okresie 

międzysesyjnym miały miejsce również następujące zdarzenia: 

1.Miało miejsce spotkanie z sołtysami w sprawie bieżącej współpracy. 

2.Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Związku Pszczelarzy. 

3.Wójt uczestniczył w Walnym Zebraniu sprawozdawczym OSP Jegławki oraz w OSP 

Srokowo.  

4.Miało miejsce spotkanie wójtów i burmistrzów Mazurskiego Związku 

Międzygminnego –Gospodarka Odpadami w Giżycku, które dotyczyło w szczególności 

kwestii porządkowania spraw majątkowych. Chodzi o to, że właścicielem Spółki                  

w Spytkowie nie jest Związek, a gminy w nim uczestniczące, którym będą przypadały 

udziały. 

5.Miało miejsce spotkanie z administratorem Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

w Korszach w sprawie wydzierżawienia działki w Jegławkach przy jeziorze. 

6.Odbyło się spotkanie z Wicemarszałkiem P. Mironem Syczem w sprawie programów 

unijnych dotyczących wsparcia przedsiębiorców. 

7.Podpisano protokół z kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

8.Wójt Gminy spotkał się z Marszałkiem Gustawem Markiem Brzezinem w sprawie 

Regionalnego Programu Operacyjnego. 

9.Miało miejsce spotkanie z Panią Dyrektor i Panią Wicedyrektor Szkoły Podstawowej 

w Srokowie z Filią w Solance w sprawach organizacji szkoły. 

10.Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Firmy Nexera w sprawie budowy 

światłowodu w Srokowie. 

11.Wójt uczestniczył w spotkaniu informacyjnym organizowanym przez Kancelarię 

Prezydenta RP w sprawach dotyczących obszarów wiejskich. 

12.Miało miejsce spotkanie z delegacją francuską ze Związku Gmin Morąg, która 

przedłożyła wstępną propozycję współpracy, ale do tematu rozmów jeszcze 

powrócimy przy spotkaniu z przedstawicielami Rady Gminy.  
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13.Odbyło się spotkanie w sprawie teleopieki, które było zainicjowane przez 

Marszałka Województwa. 

14.Wójt uczestniczył w posiedzeniach komisji Rady Gminy. 

15.Miało miejsce spotkanie w Pawdińsku w sprawie bieżącej współpracy i projektu, 

który został przez nas złożony do Polsko-Rosyjskiego Centrum Dialogu i Współpracy. 

16.Wójt spotkał się z przedstawicielem Wojsk Obrony Terytorialnej w sprawie 

współpracy w zakresie zarządzania kryzysowego. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski udzielił odpowiedzi na zapytania poruszone na 

posiedzeniu komisji w dniu 26 marca, w wyniku których: 

1. Przeprowadzono rozmowę telefoniczną w dniu 27 marca z P. Magdaleną Osińską – 

Naczerlnikiem ds. inwestycji drogowych w Starostwie Powiatowym w Kętrzynie, 

podczas której otrzymano informacje dotyczące następujących  inwestycji: 

a) Drogi powiatowej w kierunku na Bajory, której wykonanie zostało zaakceptowane 

przez Zarząd Powiatu. Pismo w tej sprawie otrzymamy w przyszłym tygodniu. Teraz 

będą prowadzone wszelkie postępowania zgodne z procedurą zamówień publicznych 

przez Starostwo w Kętrzynie; 

b) Drogi powiatowej w kierunku na Silec jest zaplanowana w budżecie Powiatu. 

Planowane jest jej wykonanie, ale jeszcze na tym etapie nie wiadomo jaka to będzie 

długość odcinka. 

2. Przeprowadzono rozmowę telefoniczną w dniu 27 marca z P. Andrzejem Szczurko                      

z Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie w sprawie remontu dróg gminnych 

asfaltowych. 

a) W piątek (29.03.2019 r.) mają być naprawione drogi kierunku Szczeciniaka oraz  

w miejscowości Srokowo. Pozostałe drogi asfaltowe (na które były zgłoszenia) 

zostaną naprawione do Świąt Wielkanocnych. Naprawy będą uzależnione od 

panujących warunków atmosferycznych. 

3. Przeprowadzono rozmowę telefoniczną w dniu 27 marca z P. Marcinem 

Kołtanowskim – Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie w sprawie 

poprawienia bezpieczeństwa na skrzyżowaniu dróg ulicy Barciańskiej i Szkolnej. 

Wspólnie podjęto decyzję o wystosowaniu pisma do KPP w Kętrzynie celem 

uzyskania informacji o ilości wypadków i kolizji drogowych w ciągu ostatnich 5 lat                    

w tym miejscu. Po uzyskaniu takiej informacji, wystąpimy z wnioskiem do Starostwa 

Powiatowego w Kętrzynie o wykonanie przebudowy skrzyżowania. 

Ponadto Urząd Gminy wystąpi z wnioskiem do ZDP o zabezpieczenie mieszanki 

piaskowo solnej, która będzie wysypywana w okresie zimowym w miejscach 

newralgicznych znajdujących się na terenie naszej gminy. 
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4. Sprawdzono koszt utylizacji azbestu przez osobę, która sama zleciłaby to 

wykonanie firmie zewnętrznej. Ceny demontażu zaczynają się od 4,80 zł za 1m2 ; 

demontaż i odbiór to kwoty od 8 zł za 1m2, a odbiór 1 tony azbestu zaczyna się od 

240 zł. Jeśli chodzi o firmę (z Kętrzyna) świadczącą takie usługi to: demontaż, 

transport i utylizacja kosztuje od 20-40 zł za 1m2 netto; transport z utylizacją powyżej 

20 ton to koszt 9 zł netto za 1 tonę; do 15 ton – 1200 zł netto za tonę, a do 10 ton- 

1500 zł netto za tonę.    

5. W dniu wczorajszym otrzymaliśmy pozostałe dwie opinie Związku Nauczycielstwa 

Polskiego, Zarządu Oddziału w Srokowie na temat projektów uchwał, które będą 

podejmowane. 

6. Po rozmowie z Kierownikiem Referatu Gospodarki Terenowej ustalono, że zostanie 

wystosowane pismo w sprawie uprzątnięcia działki znajdującej się przy ulicy 

Węgorzewskiej. 

7. Informatyk podał adres e-mail, na który można zgłaszać uwagi związane                          

z „portalem mieszkańca”. Wszelkie problemy będą rozwiązywane na bieżąco,                       

a odpowiedzi będą udzielane bezpośrednio dla osób zainteresowanych. 

8. Przekazano radnym rozkład jazdy nowego przewoźnika, który od 2 kwietnia 

zacznie kursować na terenie naszej gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  zapytał czy radni mają 

zapytania do złożonych informacji? 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy jeśli chodzi o drogę na Bajory to 

Starostwo nie będzie się ubiegało o partycypację w Funduszu Dróg Samorządowych? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że najprawdopodobniej nie. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała jaka wielkość odcinka miałaby być 

wykonana? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że to będzie wynikało                            

z kosztorysu, którego jeszcze nie ma. Wójt będzie jeszcze rozmawiał na ten temat ze 

Starostą, aby spróbować pozyskać środki ze źródeł zewnętrznych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał o udziały gmin w MZM-

GO w Giżycku, a mianowicie czy udziały będą po równo dzielone na gminy 

wchodzące w skład Związku? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że Zakład w Spytkowie jest 

Spółką Prawa Handlowego, w którym zgromadzeniem wspólników jest Zarząd MZM-

GO, a nie gminy, które są rzeczywistymi udziałowcami. Znajduje się tam trzyosobowa 

Rada Nadzorcza powołana przez Zarząd oraz Zarząd Spółki. W tej kwestii nic się nie 
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zmienia. Przy dzieleniu udziałów chodzi oto, aby uzyskać bezpośredni wpływ na Radę 

Nadzorczą i Zarząd Spółki oraz aby można było przypisać proporcjonalnie udziały dla 

każdej z gmin, które są majątkiem gminy. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy są prowadzone rozmowy o dołączenie 

odbioru odpadów z Miasta Kętrzyna do Spytkowa?  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że Miasto Kętrzyn takiego 

akcesu nie złożyło.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął punkt 4 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 5.  

 

Pkt 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń poprosił radnych o składanie interpelacji              

i zapytań, a ze względu na ich brak zamknął punkt 5 po czym przeszedł do realizacji 

punktu 6 porządku obrad. 

Pkt 6.   

Analiza stanu bezrobocia na terenie Gminy oraz możliwości 

przeciwdziałania bezrobociu. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń powiedział, że ze względu na nieobecność 

zaproszonych gości z PUP w Kętrzynie spowodowaną ważnymi sprawami służbowymi, 

temat ten będzie analizowany na najbliższej sesji Rady Gminy po wcześniejszym 

przygotowaniu materiałów przez Panią Sekretarz Gminy. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że na ok. 250 osób bezrobotnych 

otrzymaliśmy limit 18 osób do zatrudnienia w ramach robót publicznych na okres 

trzech miesięcy, z czego dwa miesiące opłaca PUP, a jeden miesiąc urząd. Wójt 

podjął decyzję, że pod koniec kwietnia zostanie zatrudnionych 9 osób, a po upływie 

dwóch miesięcy kolejnych 9 osób, które będą wykonywały głównie prace 

porządkowe. Wójt powiedział, że na dzień dzisiejszy jeszcze nie ma dookreślonych 

limitów jeśli chodzi o organizację prac społecznie-użytecznych. Ponadto trzy osoby 

mogą się kwalifikować do zatrudnienia w ramach programu „50+” na takich 

zasadach, że przez dwa lata koszty ponosi PUP, a przez jeden rok urząd. Chodzi                    

o stworzenie naszej grupy remontowo-budowlanej do wykonywania różnych prac na 

terenie naszej gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń poprosił, aby pamiętać o tym, aby 

Kompleks nad jeziorem Rydzówka był już przygotowany na turystów przed świętami 

oraz przed długim majowym weekendem. 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6 i przeszedł do realizacji pkt 7 porządku 

obrad.  

 

 

Pkt 7.    

Informacja finansowa i merytoryczna funkcjonowania szkoły w Gminie za 

2018 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń powiedział, że materiał (załącznik nr 7 do 

protokołu) radni otrzymali w formie papierowej i elektronicznej w ustawowym 

terminie, a zagadnienie to było szeroko omawiane podczas ostatniego posiedzenia 

komisji stałych. Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania związane z tematem 

obrad? 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że podczas komisji zapytano Panią 

Dyrektor Szkoły Podstawowej czy w trakcie ubiegłego roku szkolnego miała jakieś 

problemy w kwestii płynności finansowej lub też związane z organizacją pracy                      

i funkcjonowaniem szkoły. Pani Dyrektor zapewniła nas, że wszystko jest pod 

kontrolą, a wysokość otrzymanych środków na utrzymanie placówki była 

wystarczająca. W trakcie roku szkolnego odszedł jeden z nauczycieli, ale sytuacja ta 

była w odpowiednim czasie zabezpieczona zastępstwem co oznacza, że problemy 

kadrowe również nie miały miejsca. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej dyskusji 

poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji finansowej i merytorycznej 

funkcjonowania szkoły w Gminie za 2018 r. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła 

informację finansową i merytoryczną funkcjonowania szkoły                                      

w Gminie za 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7 i przeszedł do realizacji pkt 8 porządku 

obrad.  

 

Pkt 8.    

Stan bezpieczeństwa dowożenia dzieci. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń powiedział, że materiał (załącznik nr 8 do 

protokołu) radni otrzymali w formie papierowej i elektronicznej w ustawowym 

terminie. Zagadnienie to było szeroko omawiane podczas ostatniego posiedzenia 

komisji stałych. Przewodniczący czym zapytał czy radni mają pytania do omawianego 

tematu, a następnie otworzył dyskusję. 
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Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej dyskusji 

poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej stanu bezpieczeństwa 

dowożenia dzieci. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła 

informację dotyczącą stanu bezpieczeństwa dowożenia dzieci. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8 i przeszedł do realizacji pkt 9 porządku 

obrad.  

 

Pkt 9.    

Analiza realizacji „Gminnego programu przeciwdziałania przemocy                         

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Srokowo”.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń powiedział, że materiał (załącznik nr 9 do 

protokołu)radni otrzymali w formie papierowej i elektronicznej w ustawowym 

terminie, które były szeroko omawiane podczas ostatniego posiedzenia komisji 

stałych. Przewodniczący rady Gminy otworzył dyskusję, a w związku z jej brakiem 

poprosił o przegłosowanie przyjęcia analizy realizacji „Gminnego programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla 

Gminy Srokowo”.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła analizę 

realizacji „Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Srokowo”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9 i przeszedł do realizacji pkt 10 porządku 

obrad.  

 

Pkt 10.  

Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

Alkoholowych za 2018r. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń powiedział, że materiał radni otrzymali                  

w formie papierowej i elektronicznej w ustawowym terminie (załącznik nr 10 do 

protokołu). Temat był szeroko omawiany podczas posiedzeń komisji stałych po czym 

otworzył dyskusję. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie Grażyna Bień 

powiedziała, że ze względu na wzrost spożycia alkoholu w gminie chciałaby stworzyć 
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grupę wsparcia dla osób, które nie mają możliwości dojazdów do Kętrzyna. Temat 

ten już wstępnie był poruszony z Panem Wójtem, aby umożliwić takim osobom i ich 

rodzinom na uczestnictwo w zajęciach grupowych z udziałem specjalistów. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy są już jakieś konkretne plany jeśli chodzi 

o utworzenie takiej grupy wsparcia? 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie Grażyna Bień 

odpowiedziała, że takie ma plany i chciałby, aby doszło do ich realizacji jeszcze                    

w tym roku. Na tą chwilę będąc po rozmowach z Panem Wójtem ustalono, aby 

zacząć się przygotowywać do takich działań, ale najpierw musimy wykonać diagnozę 

problemu. W momencie gdy będzie wszystko przygotowane, radni otrzymają o tym 

fakcie informację. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej dyskusji 

poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2018r. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła 

informację z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2018r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 10 i przeszedł do realizacji pkt 11 porządku 

obrad.  

Pkt 11.   

Raport Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania  

Narkomanii w 2018 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń powiedział, że materiał radni otrzymali                  

w formie papierowej i elektronicznej w ustawowym terminie (załącznik nr 11 do 

protokołu). Temat był szeroko omawiany podczas posiedzeń komisji stałych po czym 

otworzył dyskusję, a w związku z jej brakiem poprosił o przegłosowanie przyjęcia 

Raportu Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

w 2018 r. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła Raport 

Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2018 r. 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 11 i przeszedł do realizacji pkt 12 porządku 

obrad.  

 

 

Pkt 12.   

Ocena stanu dróg i chodników gminnych oraz perspektywy w zakresie ich  

remontu lub modernizacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń powiedział, że materiał radni otrzymali                  

w formie papierowej i elektronicznej w ustawowym terminie po czym poprosił 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Marka Stachurskiego                            

o przedstawienie sprawozdania z objazdu dróg. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Marek Stachurski powiedział,                   

że dnia 22 marca 2019 r. członkowie Komisji Rolnictwa i Infrastruktury w obecności 

pracownika urzędu uczestniczyli w przeglądzie stanu dróg i chodników gminnych. 

Podczas objazdu stwierdzono, że stan dróg jest dobry, ale tylko tych, które po obu 

swoich stronach miały porobione odwodnienie z pogłębieniem rowów. W miejscach, 

gdzie przydrożne rowy były niepogłębione, zarośnięte lub też zaorane przez rolników 

stan dróg był o wiele gorszy niż zakładano. Wnioski, które się nasuwają po 

sprawdzeniu stanu dróg to: wznowienie i wytyczenie nowych słupków granicznych, 

ponieważ przy niektórych drogach są zatarte granice pomiędzy nimi, a polami do 

tego stopnia, że w niektórych przypadkach zostały one po prostu zaorane. W tym 

momencie należy upomnieć rolników, aby tego nie robili i aby przestrzegali 

wyznaczonych granic działek. Kolejnym krokiem, który należy wykonać, aczkolwiek 

wszyscy zdajemy sobie sprawę, iż niemożliwym jest wykonanie tych prac w ciągu 

jednego roku to udrożnienie rowów i przepustów. Jest to konieczne ze względu na 

fakt iż przez ich niedrożność, po każdych opadach deszczu drogi będą w coraz to 

gorszym stanie, a wszelkie prace naprawcze nie przyniosą efektów. Trzecią sprawą 

jest usuwanie zakrzaczeń i odrostów z drzew, które za kilka lat również sprawią 

problem z przydrożnym odwodnieniem nie wspominając tego, że korzenie zaczną 

wrastać pod powierzchnie dróg asfaltowych i będą je niszczyły.  Jeśli chodzi o sprawy 

bieżące to należy uzupełnić mieszanką stabilizacyjną ubytki w drogach, wyrównać                 

i zebrać pobocza, a także starać się o to, aby na danych odcinkach prace równiarką 

były prowadzone sukcesywnie, a nie w momencie drogi są prawie nieprzejezdne. 

Przewodniczący powiedział, że przy drodze powiatowej w kierunku na Silec usuwano 

gałęzie z drzew, ale niestety nie zostały one uprzątnięte i cały czas zalegają                        

w rowach po czym poprosił o interwencję w sprawie ich uprzątnięcia.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że przekaże tą informację do ZDP 

z prośbą o uprzątnięcie gałęzi.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Marek Stachurski poprosił o to, aby 

dopilnować osoby, które wycinają zakrzaczenia. Chodzi o to, że są one usuwane tylko 
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tam, gdzie wystają na obrys jezdni, a reszta wraz z zarośniętym przydrożnym rowem 

pozostaje nietknięta.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy droga na Rydzówkę jest przejezdna? 

Chodzi o to, że zbliża się długi weekend majowy i dobrze byłoby, aby właściciele 

działek mieli możliwość dojazdu. Poza tym jest to naszą wizytówką, więc należałoby 

zwrócić uwagę na jej stan. 

Radny Henry Flis powiedział, że kilka dni temu jechała tą drogą równiarka, a po 

opadach deszczu już jeździł nią ciężki sprzęt z drewnem. Oznacza to, że wcześniejsze 

prace były wykonane nadaremnie.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej dyskusji 

zamknął pkt 12 i przeszedł do realizacji pkt 13 porządku obrad.  

 

Pkt 13.   

Informacja na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31.12.2018 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń powiedział, że materiał radni otrzymali                  

w formie papierowej i elektronicznej w ustawowym terminie (załącznik nr 12 do 

protokołu) po czym poprosił panią Skarbnik Gminy o przedstawienie do tematu. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że na koniec roku mieliśmy                  

1815 tys. zł zadłużenia, z czego 165 tys. zł w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska, 900 tys. zł w Banku Spółdzielczym, a 750 tys. zł w Europejskim 

Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej (z zaciągniętego 1 mln zł). Wszelkie zadłużenia są 

spłacane zgodnie z terminarzem spłat. W roku bieżącym spłacimy pożyczkę                       

w wysokości 165 tys. zł z czego możemy starać się na umorzenie 10% czyli 60 tys. zł 

z zaciągniętej wcześniej pożyczki na kwotę 600 tys. zł. Kredyt w Banku Spółdzielczym 

zaczynamy spłacać od tego miesiąca w wysokości 10 000 zł w ratach miesięcznych 

przez okres 4 lat. Pożyczka z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej                     

w ubiegłym roku została spłacona w wysokości 250 tys. zł i na dzień dzisiejszy 

pozostało nam do spłacenia 750 tys. zł. przez najbliższe 4 lata.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku z jej 

brakiem poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji na temat zadłużenia gminy 

wg stanu na 31.12.2018 r. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                      

14 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła 

informację na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31.12.2018 r. 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13 i przeszedł do realizacji pkt 14 porządku 

obrad.  

 

 

Pkt 14.   

Ocena stanu przygotowań do realizacji zadań inwestycyjnych w 2019 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń powiedział, że materiał radni otrzymali                  

w formie papierowej i elektronicznej w ustawowym terminie (załącznik nr 13 do 

protokołu). Temat był szeroko omawiany podczas posiedzeń komisji stałych po czym 

usunięto kilka pomyłek i ponownie przedłożono informację dla radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że do planowanych inwestycji na 

rok 2019 należą: z programu Polska-Rosja: przebudowa wodociągu w Srokowie, 

budowa sieci wodociągowej Siniec Kolonia oraz II etap modernizacji oczyszczalni 

ścieków w Srokowie; opracowanie dokumentacji na modernizację stacji uzdatniania 

wody w Srokowie (przy umorzeniu pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska). Zadanie finansowane w całości z budżetu gminy to przebudowa 

chodnika na ulicy Lipowej w Srokowie. Kolejna inwestycja to modernizacja drogi 

gminnej od ul. Lipowej w kierunku na Pieczarki (ze środków Funduszu Ochrony 

Gruntów Rolnych); termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej – wymiana 

okien w GOK Srokowo (ze środków z Lokalnej Grupy Rybackiej); przebudowa drogi 

Siniec – Siniec Cegielnia II etap (z Funduszu Dróg Samorządowych oraz z funduszu 

sołeckiego); opracowanie dokumentacji technicznej na wykonanie przebudowy drogi 

gminnej w Leśniewie (fundusz sołecki); przebudowa ulicy Młynarskiej i Parkowej                   

w Srokowie; wykonanie sześciu dokumentacji technicznych na wykonanie 

przebudowy dróg gminnych: Kosakowo- Kosakowo Cmentarz; ul. Wiejska w kierunku 

na Leśniewo; Srokowo-Leśny Rów; ok. 700 m w Leśnym Rowie; ok. 500 m w Silcu 

oraz ok. 3 km. Silec-Kąty (wnioski o dofinansowanie z programu Polska-Rosja). 

Będzie wykonywane jeszcze: opracowanie dokumentacji technicznej na wykonanie 

ścieżki rowerowej (uzupełnienie ścieżki na odcinku Nowa Różanka-Solanka); 

zagospodarowanie brzegów jeziora Rydzówka przy kompleksie; opracowanie 

dokumentacji technicznej na wykonanie przebudowy drogi gminnej ul. Słoneczna 

oraz zjazd od ul. Kętrzyńskiej w kierunku do oczyszczalni ścieków (fundusz sołecki); 

zakup lampy solarnej przy przystanku w Jegławkach (fundusz sołecki); przebudowa 

oświetlenia w gminie Srokowo (wymiana opraw na ledowe) oraz zakup 10 tonowego 

walca drogowego.  Wójt wspomniał, że rozstrzygnięcie konkursu w ramach Programu 

Polska-Rosja odbędzie się w III kwartale bieżącego roku.   

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że wiele poważnych przedsięwzięć, które są 

ważne ze względu na polepszenie jakości życia mieszkańców naszej gminy jest 

uzależnione od uruchomienia Programu Polska-Rosja, na którego uruchomienie 

czekamy już od dłuższego czasu. Radny zapytał czy mamy informacje dlaczego jest 
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wstrzymywany lub przez kogo? Czy są szanse na to, aby ten program jeszcze w tym 

roku został uruchomiony? Jeśli do tego by nie doszło to należy zastanowić się nad 

innymi alternatywnymi rozwiązaniami. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że formalnych informacji 

dotyczących wstrzymywania realizacji Projektu Polska–Rosja nie mamy. Z obserwacji 

i rozmów z partnerem wiadomo jest, że pojawiły się bardzo duże problemy kadrowe 

ze względu na brak pracowników do prowadzenia projektów. Chodzi o to, że osoby 

zajmujące się projektem powinny biegle władać językiem angielskim i rosyjskim oraz 

dodatkowo powinny mieć odpowiednie przygotowanie techniczne pod względem 

ocen wniosków. Wcześniejsze przesunięcie terminu rozpoczęcia składania wniosków 

wynikło z zatrzymania przez Rząd decyzji w kwestii podpisania umowy do końca 

grudnia 2017 r.  Dlatego też ze swojej strony (na wszelki wypadek) szukamy już 

alternatywnych źródeł do sfinansowania opracowania tych dokumentacji 

technicznych, a w szczególności w części dotyczącej przebudowy sieci wodociągowej 

w Srokowie. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej dyskusji 

poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej oceny stanu przygotowań 

do realizacji zadań inwestycyjnych w 2019 roku. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 14 radnych jednogłośnie –                      

14gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła 

informację dotyczącą oceny stanu przygotowań do realizacji zadań 

inwestycyjnych w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 14 i przed przejściem do realizacji pkt 15 

porządku obrad o godz. 14.04 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 14.18.  

 

O godzinie 14.10 obrady opuściła radna Renata Mendala – stan 13 radnych. 

 

Pkt 15.    Podjęcie uchwał w sprawach: 

15.1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za 

2018 r. z  działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali w formie elektronicznej i papierowej w ustawowym terminie. Temat 

był szczegółowo omawiany podczas posiedzenia komisji stałych. Przewodniczący 

Rady Gminy zapytał czy Pan Janusz Januszewski Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

w Srokowie chciałby dodać jeszcze jakieś informacje? 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie Janusz Januszewski dodał 

wyjaśnienie odnośnie kwoty 300 zł, która znalazła się w materiałach. Chodzi o to, że 
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na taką kwotę opiewał plan z tytułu najmu i dzierżawy lokalu co oznacza,                         

że ta kwota omyłkowa została wpisana w rubryce.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku              

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Jarosława 

Stanickiego o odczytanie projektu uchwały nr VI/36/2019 Rady Gminy Srokowo                       

z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za 2018 r.                        

z  działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie, a następnie poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr VI/36/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

przyjęcia sprawozdania finansowego za 2018 r. z  działalności Gminnego 

Ośrodka Kultury w Srokowie. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.1 i przeszedł do realizacji pkt 15.2 

porządku obrad.  

 

15.2. Przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego 

obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2019 r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali w formie elektronicznej i papierowej w ustawowym terminie. Temat 

był szczegółowo omawiany podczas posiedzenia komisji stałych. Przewodniczący 

Rady Gminy zapytał czy radni mają jakieś pytania po czym otworzył dyskusję,                        
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a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo 

Andrzeja Kuriatę o odczytanie projektu uchwały nr VI/37/2019 Rady Gminy Srokowo                       

z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji 

rządowej, dotyczącego obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych                     

w 2019r., a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr VI/37/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego 

obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2019 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.2 i przeszedł do realizacji pkt 15.3 

porządku obrad.  

 

15.3. Przyjęcia do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu własnego do 

projektu pt. „Klub Integracji Społecznej drogą do wysokiej jakości usług w 

Gminie Srokowo” w ramach działania 9.2 Infrastruktura socjalna 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego 2014-2020.      

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali w formie elektronicznej i papierowej w ustawowym terminie. Temat 

był szczegółowo omawiany podczas posiedzenia komisji stałych. Przewodniczący 

Rady Gminy zapytał radnych czy mają jakieś pytania do projektu uchwały po czym 
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otworzył dyskusję, a w związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Srokowo Jarosława Stanickiego o odczytanie projektu uchwały nr VI/38/2019 

Rady Gminy Srokowo z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie przyjęcia do realizacji 

projektu oraz wniesienia wkładu własnego do projektu pt. „Klub Integracji Społecznej 

drogą do wysokiej jakości usług w Gminie Srokowo” w ramach działania 9.2 

Infrastruktura socjalna Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego 2014-2020, a następnie poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr VI/38/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

przyjęcia do realizacji projektu oraz wniesienia wkładu własnego do 

projektu pt. „Klub Integracji Społecznej drogą do wysokiej jakości usług w 

Gminie Srokowo” w ramach działania 9.2 Infrastruktura socjalna 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego 2014-2020. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.3 i przeszedł do realizacji pkt 15.4 

porządku obrad.  

 

15.4. Ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Srokowo oraz określenia granic obwodów publicznych szkół  

podstawowych od dnia 1 września 2019r. 
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali w formie elektronicznej i papierowej w ustawowym terminie. Temat 

był szczegółowo omawiany podczas posiedzenia komisji stałych. Przewodniczący 

Rady Gminy zapytał Panią Sekretarz Małgorzatę Chociełowską czy chciałaby dodać 

jakieś informacje do projektu uchwały?  

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że w dniu wczorajszym 

dotarła ostatnia opinia od Związków Zawodowych ZNP, która została pozytywnie 

zaopiniowana.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku              

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę 

o odczytanie projektu uchwały nr VI/39/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 marca 

2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Srokowo oraz określenia granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych od dnia 1 września 2019r., a następnie poddał projekt uchwały 

pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr VI/39/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Srokowo oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych od dnia 1 września 2019r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.4 i przeszedł do realizacji pkt 15.5 

porządku obrad.  

 

15.5. Określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli 

innej formy wychowania przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych                  

w szkole podstawowej pracujących z grupami obejmującymi dzieci                      

6-letnie i dzieci młodsze.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali w formie elektronicznej i papierowej w ustawowym terminie. Temat 

był szczegółowo omawiany podczas posiedzenia komisji stałych, a w dniu 

wczorajszym wpłynęła ostatnia wymagana opinia od Związków Zawodowych ZNP 

Oddział w Srokowie. Przewodniczący Rady Gminy zapytał Panią Sekretarz Małgorzatę 

Chociełowską o informację dotyczącą otrzymanej opinii. 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska powiedziała, że ZZ „Solidarność” 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie, zaś Związki Zawodowe ZNP Oddział                      

w Srokowie zaproponowały, aby tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć nauczycieli 

był w wysokości 24 godzin. Propozycja ZNP nie miała załączonego wyjaśnienia w tej 

sprawie. Podstawa programowa obejmuje 25 godzin co ujęto w przedłożonej 

uchwale. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance Jadwiga Zając 

powiedziała, że w szkole filialnej w Solance w jednej grupie pracują dzieci 

sześcioletnie i młodsze ze względu na bardzo małą ilość uczniów. W związku z tym 

jest utworzona grupa mieszana dla której nauczyciel prowadzący nie miał 

określonego pensum. Z tego też powodu należy podjąć tę uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Jarosława Stanickiego 

o odczytanie projektu uchwały nr VI/40/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 marca 

2019 r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

nauczycieli innej formy wychowania przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych                 

w szkole podstawowej pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 

młodsze., a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr VI/40/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli innej 

formy wychowania przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych w szkole 
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podstawowej pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 

młodsze. 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.5 i przeszedł do realizacji pkt 15.6 

porządku obrad.  

 

15.6. Ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli realizujących etat 

łączony. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali w formie elektronicznej i papierowej w ustawowym terminie. Temat 

był również szczegółowo omawiany podczas posiedzenia komisji stałych. 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do projektu uchwały? 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska dodała, że do tego projektu uchwały 

również wpłynęły opinie Związków Zawodowych ZNP oraz ZZ „Solidarność”                           

o pozytywnej treści i bez uwag. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku              

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę 

o odczytanie projektu uchwały nr VI/41/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 marca 

2019 r. w sprawie ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli realizujących etat 

łączony, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  
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Nr VI/41/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

ustalenia tygodniowego pensum dla nauczycieli realizujących etat łączony. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.6 i przeszedł do realizacji pkt 15.7 

porządku obrad.  

 

15.7. Zmiany Uchwały Nr III/8/10 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 grudnia 

2010 roku, w sprawie nadania Statutu samorządowego zakładu 

budżetowego pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Srokowie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali w formie elektronicznej i papierowej w ustawowym terminie, a temat 

był szczegółowo omawiany podczas posiedzenia komisji stałych. Przewodniczący 

Rady Gminy poprosił Pana Wójta Gminy Marka Olszewskiego o krótkie wprowadzenie 

do tematu. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że projekt tej uchwały wynika                    

z dołożenia do statutu Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej dodatkowych 

działalności związanych z transportem zbiorowym i dowozem uczniów do szkół.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku              

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Jarosława 

Stanickiego o odczytanie projektu uchwały nr VI/42/2019 Rady Gminy Srokowo                       

z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr III/8/10 Rady Gminy Srokowo 

z dnia 30 grudnia 2010 roku, w sprawie nadania Statutu samorządowego zakładu 
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budżetowego pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Srokowie, 

a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr VI/42/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

zmiany Uchwały Nr III/8/10 Rady Gminy Srokowo z dnia 30 grudnia 2010 

roku, w sprawie nadania Statutu samorządowego zakładu budżetowego 

pod nazwą Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Srokowie. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.7 i przeszedł do realizacji pkt 15.8 

porządku obrad.  

 

15.8. Ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków ochotniczych straży 

pożarnych za udział w działaniach ratowniczo-gaśniczych lub szkoleniu 

pożarniczym zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę 

Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali w formie elektronicznej i papierowej w ustawowym terminie. Temat 

był szczegółowo omawiany podczas posiedzenia komisji stałych, aczkolwiek został 

poddany jednej małej poprawce, na którą radni wyrazili swoją aprobatę i ponownie 

został przekazany członkom Rady Gminy. Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana 

Wójta Gminy Marka Olszewskiego o krótkie wprowadzenie do tematu. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że ostatnie stawki były ustalane                    
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w 2012 roku i od tamtego czasu nie były zmieniane. Komendant Powiatowy 

Państwowej Straży Pożarnej zebrał informacje ze wszystkich gmin naszego powiatu 

odnośnie obowiązujących w nich stawkach. Okazało się, że mieliśmy 16 zł za 

działania ratowniczo-gaśnicze, a w pozostałych gminach stosowano maksymalną 

stawkę czyli 26,17 zł. Wójt zaproponował stawkę 26 zł ze względu na łatwiejsze 

przeliczanie za czas pracy strażaków. Za udział w szkoleniach zaproponowano połowę 

stawki czyli 13 zł za godzinę, gdzie wcześniej opiewała ona na kwotę 5 zł. Wójt 

uważa, że zaproponowane stawki odpowiadają obecnym realiom i kosztom, które są 

ponoszone przez strażaków ochotników przy chęci udziału przy akcjach jak i również 

szkoleniach. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku              

z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę 

o odczytanie projektu uchwały nr VI/43/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 marca 

2019 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków ochotniczych straży 

pożarnych za udział w działaniach ratowniczo-gaśniczych lub szkoleniu pożarniczym 

zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Srokowo, a następnie 

poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr VI/43/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

Ustalenia wysokości ekwiwalentu dla członków ochotniczych straży 

pożarnych za udział w działaniach ratowniczo-gaśniczych lub szkoleniu 

pożarniczym zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną                              

lub Gminę Srokowo. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.8, a następnie przeszedł do realizacji                                    

pkt 15.9 i 15.10 porządku obrad.  

 

15.9.  Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 

2019-2023. 

15.10. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Panią Skarbnik 

Małgorzatę Cwalina o  wprowadzenie do projektów uchwał. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jeśli chodzi o Wieloletnią 

Prognozę Finansową to nie ma w niej żadnych zmian w zadaniach, a tylko                            

w wartościach kwot. Jeśli chodzi o zmiany w budżecie gminy to dotyczą one zmian 

po stronie dochodów na podstawie decyzji nr FK 20/2019 z dnia 20 lutego b.r. 

wojewody Warmińsko - Mazurskiego ustalająca dotacje na zadania zlecone  po 

przyjęciu budżetu państwa; pisma z dnia 21 lutego b.r. w sprawie ustalenia kwoty 

subwencji oświatowej (zwiększenie o 79 894 zł.) na utrzymanie szkoły, 

Umowa z wojewodą na utrzymanie cmentarzy z okresu I wojny  światowej dotacja 

3000zł. Wydatki dotyczą przyjęcia po stronie wydatków zwiększeń i zmniejszeń                      

w wyniku decyzji Wojewody w jednostce GOPS  oraz zwiększenie na wynagrodzenia   

i pochodne z tytułu zwiększonej subwencji oświatowej w SP Srokowo oraz wydatków 

na cmentarze. 

Zwiększenie w dziale 600  o kwotę 9315zł  na opłaty za zajęcie pasa drogowego oraz 

zmniejszenie o tą kwotę środków na materiały. Zmniejszenie o kwotę 100 000zł 

środków na usługi  remontowe  oraz 20 108 zł z usług pozostałych z przeznaczeniem 

na  wynagrodzenia t. j. -  40 000zł plus pochodne w Urzędzie Gminy  oraz wzrost 

szacunkowy środków na udział w akcjach strażaków z  OSP po zmianie uchwały                 

o stawkach ich diet za udział w akcji  (20 tys. zł), zwiększenie środków na plan 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Sówka o 2950zł wprowadzenie 

paragrafu na opłatę śmieciową przy placach zabaw -288zł,  wprowadzenie opłat za 

TOI TOI przy OSP -3600zł. Dodatkowo dodaje się środki na zwiększenie 

wynagrodzeń w jednostce GOPS w Srokowie o 20 000 plus pochodne, oraz                       

w Gminnym Ośrodku Kultury o kwotę 25 300 z pochodnymi w tym również środki na  

1/2 etatu do biblioteki. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że podczas 

ostatniego posiedzenia komisji stałych padła propozycja, aby podwyżkami zostali 

objęci pracownicy GOK oraz GOPS w Srokowie. Jakiś czas temu do Pana 

Przewodniczącego Rady Gminy przyszła delegacja pracowników w tej sprawie i w 

związku z powyższym zapytał Pana Wójta czy podwyżki będą obejmowały 

pracowników najmniej zarabiających? 
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że tak. Poza tym każde 

stanowisko będzie rozpatrywane indywidualnie przy konsultacji z kierownikami 

referatów w taki sposób, aby później nie doszło do zbyt dużych dysproporcji. Wójt 

uważa, że nie można doprowadzać do sytuacji, w której pracownik z wyższym 

wykształceniem, kwalifikacjami i stażem pracy zarabiał brutto 2800 zł, gdzie 

minimalne wynagrodzenie wynosi 2250 zł. Jeśli czegoś w tym temacie nie zrobimy to 

pracownicy zaczną szukać miejsc pracy w innych jednostkach i firmach. Wójt dodał, 

że pomimo podwyżki płace pracowników nadal nie będą zadowalające, ale nie będzie 

to jałmużna.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy poza podwyżkami pracowników również 

obejmie 5% podwyżka, która była ujęta w budżecie? Podczas komisji sprawa ta była 

dokładnie omawiana i takie podjęto ustalenia.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że tak. Dlatego też najpierw 

chce wyrównać wynagrodzenia dla osób najmniej zarabiających, aby przy 5% 

podwyżce budżetowej otrzymali oni wyższe wynagrodzenia. Podwyżki będą 

wypłacone od 1 kwietnia bez wyrównania od 1 stycznia po to, aby stworzyć lepszą 

pozycję wyjściową przy naliczeniu budżetu na płace dla pracowników od przyszłego 

roku. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że w § 5 widnieje zapis, że „budżet gminy 

ogółem nie ulega zmianie”. Radny uważa, że jest to błędny zapis ponieważ po 

wprowadzeniu dodatkowych wydatków (w tym przez zwiększoną subwencję 

oświatową) budżet się zmienił i należy to poprawić. 

Skarbnik Gminy Srokowo Małgorzata Cwalina powiedziała, że faktycznie do projektu 

uchwały wkradł się błąd, który zostanie usunięty. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Jarosława Stanickiego 

o odczytanie projektu uchwały nr VI/44/2019 Rady Gminy Srokowo z dnia 28 marca 

2019 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 

2019-2023, a następnie poddał poprawiony (o zapis w § 5) projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr VI/44/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo                                        

na lata 2019-2023. 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
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Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Srokowo Andrzeja Kuriatę o odczytanie projektu uchwały nr VI/45/2019 

Rady Gminy Srokowo z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Srokowo na 2019 rok, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –   13 gł. „za”,                     

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                  

Nr VI/45/2019 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 marca 2019 r. w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2019 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Radni Gminy Srokowo głosujący „za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

 2. Małgorzata Dwulat 

 3. Piotr Dziadoń 

 4. Henryk Flis 

 5. Agnieszka Gajowniczek 

 6. Teresa Krasucka 

 7. Andrzej Kuriata 

 8. Maciej Kuriata 

 9. Józef Łastówka 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Marek Stachurski 

 13. Jarosław Stanicki 
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Załącznik nr 24 do protokołu stanowi lista imiennego głosowania radnych Rady 

Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 15.9 i 15.10, a następnie przeszedł do 

realizacji pkt 16 porządku obrad.  

 

Pkt 16.     

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem interpelacji 

i zapytań radnych zamknął punkt 16 porządku obrad po czym przeszedł do realizacji 

punktu 17.    

Pkt 17.   

Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o składanie wolnych 

wniosków, informacji i oświadczeń.  

1.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń ponownie poprosił                          

o utworzenie „aplikacji śmieciowej” przypominającej mieszkańcom o odbiorze śmieci. 

2.Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że podczas wizyty w Prawdińsku 

padła propozycja spotkania wyjazdowego naszych rad, a mianowicie wyjazdu Rady 

Gminy Srokowo do Prawdińska i przyjazdu Rady Okręgu Prawdińsk do Srokowa. Wójt 

poprosił o zastanowienie się nad przyjęciem takiej propozycji po to, aby móc się 

przygotować do niej np. przez złożenie wniosku paszportowego jeśli ktoś z radnych 

nie posiada aktualnego paszportu. Później będą nas jeszcze czekały wszelkie 

formalności związane z zaproszeniami i wizami do Rosji.  

Ustalenia: Do końca kwietnia należy zgłosić kto będzie potrzebował wizę, do której 

będą potrzebne dane z paszportu. Chodzi o to, że później wystąpimy do naszego 

partnera rosyjskiego o zaproszenia do wiz.  

3.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że Pani Teresa 

Krasucka poprosiła, aby wystąpić do Starosty Powiatu Kętrzyńskiego z prośbą, aby 

złożyć wniosek do Funduszu Dróg Samorządowych na drogę do Bajor. 

Przewodniczący uważa, że jest to dobry pomysł po czym zapytał radnych                            

o stanowisko w tej sprawie. 

Radni uważają, że należy wystąpić z takim pismem. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że jeszcze w dniu jutrzejszym,                  

a najpóźniej w poniedziałek będzie rozmawiał z Panem Starostą w tej sprawie i przy 

okazji dostarczy pismo. 
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4.Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała na podstawie czego i jakiej umowy                       

w naszym urzędzie odbywa staż mieszkanka Gminy Barciany? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że ta osoba odbywa staż 

organizowany przez Centrum Doskonalenia Zawodowego, w którego rezultacie jest 

wymagany trzymiesięczny staż czyli tzw. staż szkoleniowy. Ten staż nie ma nic 

wspólnego ze stażami organizowanymi przez PUP w Kętrzynie.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski dodał, że od maja będziemy mieli pięciu 

uczniów technikum informatycznego na praktyce zawodowej, która również jest 

konieczna do zaliczenia cyklu kształcenia. Są to miesięczne praktyki szkolne dla 

mieszkańców naszej gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszych 

wniosków, informacji i oświadczeń zamknął punkt 17, a następnie przeszedł do 

realizacji ostatniego punktu porządku obrad.  

Pkt 18.   

Zakończenie obrad VI sesji Rady Gminy Srokowo.                                                                                                             

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń wypowiadając formułę „Wobec 

wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie VI sesji Rady Gminy Srokowo”,  

po czym o godz. 15.40 zamknął obrady sesji. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 33 strony i 24 załączniki. 
 
 
 
 

 
                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy                                                                 

                                                                                            Piotr Dziadoń 

 

 

 

Protokół sporządziła:   
   Olga Szostek 


